
Billigare kollektivtrafik för anställda 

Centern i Sjuhärad vill göra det möjligt för abetsgivare att betala 
för kollektivtrafik åt anställda och att förmånen skattebefrias. Det 
kravet ställde sig centerpartiets disktriktsstämma bakom i går när 
distriktet också valde en ny ordförande. 

  

Det blev Roland Karlsson centerpartist från Ulricehamn som valdes till ny 
ordförande. Lennart Brunander från Sätila avgick som ordförande efter 
nästan tio år. 

Centern i Sjuhärad vill göra det mer lönsamt att åka buss eller tåg 
geneom att skattebefria kollektivtrafiken som löneförmån. 

Det skulle innebära att arbetsgivaren betalade ett kollektrivtrafikkort åt 
den anställde och slapp att betala arbetsgivaravgift. Den anställde skulle 
inte heller behöva skatta för förmånen. 

Genom detta skulle kollektivtrafiken gynnas och koldioxidutsläppen skulle 
minska. 

 
Toni kommentar: 
Det handlar inte alls om att kunna erbjuda utan det ligger i den politiska kampanjen 
som LO driver samtidigt med olika politikernas insändare där skall bli ett tvång och 
därmed skall enligt SLTF och vimspannan på BR kollektivtrafiken ökas med 100%. 
Dags att vakna upp? Lämna BR förbundet eller begriper du fortfarande att BR inte 
förstått vem som är orsaken till branschens dränering av kapital och hundratalets 
konkurser? Blir detta ämne först aktuell när du också är utslagen? Branschen har idag 
kvar kanske ett 10 tal företag som inte är beroende av skattefinansierade uppdrag och 
du fattar som vanligt ingenting? 
 
 


